
             

ZÁPIS  

ze 17. jednání investiční komise konané dne 4. 12. 2020 

 

Přítomni: Ing. J. Bureš, Ing. M. Poledníček, Ing. Punčochářová, Ing. Samáková, Ing. 

L. Lincová, A. Držík DiS, Ing. A. Fürbachová, Ing. Novotná Ph.D., Ing. 

Jerglová  

Nepřítomni:    pí. Špičková 

Host: Ing. J. Dušek – bod č. 1, Ing. arch. Viktor Drobný – bod č. 2, 

 Ing. arch. Antonín Jurica - bod č. 3  

Asistent:      J. Rubešová 

Jednání:         od 8:30 do 10:15 hodin    Počet hodin:   1:45 hodin 

 

1. Nová garážová stání v Ostrově - VVV 

    Usn. č. 72/20 ze dne 4. 12. 2020 

    IK bere na vědomí předloženou PD „Nová garážová stání v Ostrově“ a požaduje zapracovat do 

    projektové dokumentace požadavky vzešlé z jednání IK.  

 

2. Areál bývalých kasáren Ostrov – Volnočasový areál Mattoni – 1. etapa regenerace – VVV 

    Usn. č. 73/20 ze dne 4. 12. 2020 

IK bere na vědomí a schvaluje předloženou PD „Areál bývalých kasáren Ostrov – Volnočasový areál 

Mattoni – 1. etapa regenerace“ a požaduje zapracovat do projektové dokumentace požadavky vzešlé 

z jednání IK. 

 

3. Studie novostavby městské sauny a zázemí koupaliště 

Bez usnesení. 

 

4. Vyřazení projektových dokumentací z majetku města Ostrov 

    Usn. č. 74/20 ze dne 4. 12. 2020 

    IK bere na vědomí předloženou projektovou dokumentaci včetně důvodové zprávy a doporučuje 

likvidační komisi vyřazení z majetku města. V případě PD ZUŠ Masarykova – dramatický kroužek u 

MŠ je důvodem jiné prostorového řešení – přístavba objektu mezi ZUŠ Masarykova 715 a 717. Jedno 

paré PD bude uloženo v archivu OMIS. 

     

Usn. č. 75/20 ze dne 4. 12. 2020 

     IK bere na vědomí předloženou projektovou dokumentaci včetně důvodové zprávy a doporučuje 

likvidační komisi vyřazení z majetku města. V případě PD Komunitní kompostárny bude vyřazena 

projektová dokumentace a zachovány geologické průzkumy. OMIS zajistí pro OFŠ finanční podíl za 

PD a geologický průzkum. Jedno paré PD bude uloženo v archivu OMIS. 

 

 
 

 

 

          Ing. Jan Bureš 

           předseda investiční komise  

 

Zapsala: Jarmila Rubešová 

v Ostrově 4. 12. 2020 


